
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 666
van FILIP BRUSSELMANS
datum: 17 juni 2020

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

Asbestvrij maken Vlaams patrimonium  -  Stand van zaken

Een paar jaar geleden kondigde de Vlaamse overheid de intentie aan om heel Vlaanderen 
tegen 2040 asbestvrij te maken. Graag had ik een stand van zaken gekregen met 
betrekking tot het onder de bevoegdheid van de minister ressorterende patrimonium.

1. In hoeveel gebouwen, die onder de bevoegdheid van de minister vallen, werd de 
aanwezigheid van asbest vastgesteld?

2. Hoeveel van deze gebouwen zijn inmiddels asbestvrij? Hoeveel aanvragen zijn er 
lopend?

3. Beschikken al deze gebouwen over een asbestinventaris en asbestbeleidsplan 
conform de federale arbeidswetgeving? Zo ja, wanneer werden deze inventarissen 
opgesteld?

4. Gebeuren er jaarlijks - verplichte - controles om vast te stellen of het asbesthoudend 
materiaal zich in dezelfde toestand bevindt?

5. Hoe evalueert de minister deze cijfers?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Jan Jambon (341), Hilde Crevits (666), Bart 
Somers (283), Ben Weyts (637), Zuhal Demir (747), Wouter Beke (595), Matthias 
Diependaele (373), Lydia Peeters (1020), Benjamin Dalle (159).



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 666 van 17 juni 2020
van FILIP BRUSSELMANS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


